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INTERPELACJA 

 

w sprawie wymiany dzwonków w placówkach oświatowych. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W Polsce coraz częściej spotykana jest sytuacja w której placówki oświatowe dokonują 

wymiany standardowych, głośnych dzwonków lekcyjnych na nieco bardziej stonowane, 

wyciszone, często z przyjazną dla uczniów melodyjką. W wielu placówkach oświatowych  

w Polsce dochodzi się do wniosku, że stosowanie bardziej stonowanych dzwonków 

sygnalizujących przerwy w szkołach przyczyniają się do tworzenia przyjaźniejszej, 

spokojniejszej atmosfery wśród samych uczniów. Ma to również niezwykle ważny wpływ na 

dzieci z nadwrażliwościami słuchowymi oraz dzieci np. w spektrum autyzmu. O pozytywnych 

efektach dokonywania zmian w tym zakresie mówi wielu pedagogów. Również rodzice dzieci 

ze spektrum autyzmu poznańskich szkół apelują o wprowadzanie takich rozwiązań  

w poznańskich placówkach oświatowych.  

 

 W związku z rosnącą popularnością tego typu rozwiązań oraz apelami samych rodziców 

wnioskuję o podjęcie działań w tym zakresie i podjęcie działań mających na celu wyciszania 

dzwonków / zamiany ich na melodie w poznańskich placówkach. Rozumiejąc potrzeby 

budżetowe Miasta Poznania sugeruję wprowadzenie zmian na początek w szkołach 

posiadających oddziały integracyjne. Jednocześnie apeluję, o to aby Wydział Oświaty 
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zachęcał dyrektorów placówek oświatowych oraz rady osiedla do włączenia się w niniejszą 

inicjatywę poprzez zabezpieczanie środków na ten cel. 

 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 


